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Kære Bent 

Mere sikker ambulancehjælp er nødvendig. 

Der har ved vores AMK central iflg. pressen været et par sager, som jeg tror både 

pårørende og  politikere har svært ved at se, opfylder det vi alle ønsker – en hurtig effektiv 

hjælp. 

Det ene endte med et dødsfald, den andet med en tragisk oplevelse. Begge sager har 

det til fælles som det er omtalt i pressen, at der ikke blev sendt en ambulance. 

Der er mange akutsager, og til alt held forløber de fleste som de skal. Det fratager os dog 

ikke for at tage hånd om de sager som der bliver problemer med.  

Jeg ser to problemstillinger, hvordan undgår vi gentagelse af de beskrevne patientforløb, 

og hvordan kan vi sikre at Regionsrådet dels bliver orienteret og efterfølgende får besked 

om hvad der bliver gjort for at undgå at samme episoder ikke gentager sig. 

Jeg ved godt at de konkrete sager sker i juleferien, men Regionsrådet skal ikke alene 

være orienteret via pressen. 

Derfor vil jeg foreslå, at vi drøfter mulighederne på det førstkommende 

forretningsudvalgsmøde. 

Venlig hilsen 

Bente Nielsen SF 


